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USA/UKRAJINA: Pre Spojené štáty je ťažké sledovať ďalšiu cestu zbraní prevezených na
Ukrajinu. Oznámil to dnes, 25. apríla, americký minister obrany Lloyd Austin po návšteve
Kyjeva, ktorý navštívil spolu s americkým ministrom zahraničia Antonym Blinkenom

„Nemáme žiadne pozemné sily [na Ukrajine], takže je pre nás ťažké to urobiť,“ odpovedal na otázku,
či majú Spojené štáty v pláne sledovať zbrane ako „Stinger“ a „Javelin“, ktoré sa počas bojov na
Donbase stávajú trofejami v rukách vojakov Doneckej a Luganskej ľudovej republiky.

 

 

Pripomeňme, že americkí experti vyjadrili obavy, že zbrane dodávané ako podpora Ukrajine by sa
mohli vydať „neznámym smerom“, pričom mali na mysli čierny trh v obchode so zbraňami.

Ruský veľvyslanec v Spojených štátoch Anatolij Antonov dnes oznámil, že Moskva poslala
Washingtonu nótu, v ktorej žiada zastaviť dodávky zbraní do Kyjeva, pričom zdôraznila
„neprijateľnosť situácie, keď Spojené štáty pumpujú Ukrajinu zbraňami“. Podľa neho sa americká
administratíva „snaží ešte viac zvýšiť stávky a zhoršiť situáciu“.
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